
港島民生書院 

中一自行分配學位申請 

 

個人資料收集聲明 

申請人所填報的資料，將用於中一入學申請及甄選事宜；如有需要，資料可能會送交

教育局及相關的教育部門，以進行與中一入學申請有關的事宜。 

 

提交申請表格後，如欲更改或查詢個人資料，或查詢與中一入學申請有關的事宜，請

與本校聯絡。 

一般情況下，申請人的資料將於中一學位分配結果公布後三個月內全部銷毀。 

 

 

Munsang College (Hong Kong Island) 

Application for S.1 Discretionary Places 

 

Personal Information Collection Statement 

The personal data provided in the application forms for Secondary One Discretionary Places 

will be used for S.1 admission and selection-related purposes. It may be provided to related 

departments of the Education Bureau to process the information for purposes relating to S.1 

admission. 

 

For correction of or access to personal data after submission of the application form or enquiries 

about S.1 admission matters, please contact the school. 

 

Information on applicants will normally be destroyed 3 months after the release of Secondary 

One Places Allocation results. 

 


